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29 grudnia 2016

Radna Ewelina Bień na sesji w Ożarowie

Podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej w Ożarowie radna Sejmiku Województwa
Świętokrzyskiego Ewelina Bień podziękowała samorządowcom za współpracę i życzyła
wszystkim dobrego 2017 roku.

Ewelina Bień pogratulowała burmistrzowi Marcinowi Majcherowi, radnym, sołtysom,
pracownikom gminy za bardzo dobrą współpracę, która owocuje tym, że gmina się rozwija i
 ma wielu przedsiębiorców. Nie każda gmina może się poszczycić tym, że mimo wielu
inwestycji, nie posiada żadnego zadłużenia.

– Gmina utrzymuje świetne kontakty z innymi szczeblami samorządu. Budowane są tu
kolejne drogi powiatowe i  potrzeby mieszkańców na bieżąco są zaspokajane. Dzięki
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współpracy z  województwem powstają w gminie tereny inwestycyjne, które dają szanse
przedsiębiorcom, mieszkańcom i budżet wzbogacany jest przez nowe podatki – powiedziała.

Radna Ewelina Bień odpowiadała na pytania dotyczące komunikacji samochodowej,
kolejowej w tej części województwa. Przyznawała, że mimo wielu prac, istnieje niedosyt, bo
potrzeby są olbrzymie i trudno w obecnej chwili rozstrzygać o publicznym transporcie
 zbiorowym. – Ani, burmistrz, ani starosta, ani marszałek nie są władni, by wpływać na
przewoźników, zmuszać ich do czegokolwiek, narzucać trasy, gdy obowiązuje swoboda
działalności gospodarczej – podkreśliła radna. – Obecny rząd przełożył do przyszłego roku
wykonanie ustawy o publicznym transporcie.
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